
شنبه 24 مرداد 1394 - 07:28

فرهنگ ایثار فکر تهاجم را از ذهن دشمن محو کرد

فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: جامعه بدون ایثار جامعهای بدون حیات و حرارت است.

سردار سرلشکر قاسم سلیمانی در همایش دفاع مقدس، شهدا و ایثارگران در جشنواره فرهنگی اقتصادی استان کرمان:
فرهنگ ایثار فکر تهاجم را از ذهن دشمن محو کرد

فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی گفت: جامعه بدون ایثار جامعهای بدون حیات و حرارت است.
سردار سرلشکر حاج قاسم سلیمانی شامگاه چهارشنبه در همایش دفاع مقدس، شهدا و ایثارگران از برنامههای جشنواره فرهنگی
اقتصادی کرمان در برج میلاد تهران که با حضور استاندار کرمان و وزیردادگستری برگزار شد، افزود: ایثار فقط در جان باختن

نیست، بلکه در همه سطوح جامعه معنا دارد و ارزش پیدا میکند.
وی ادامه داد: نمیتوانم از کرمان بدون توجه به سیستان و بلوچستان و هرمزگان نام ببرم، زیرا لشکر ۴۱ ثارالله که به نوعی نماد

سلحشوری خطه شرق کشور ما است، اجتماعی از جوانان و مردان دلاور این سه استان است.
وی گفت: کرمانیها به شخصیتی مانند شهید میرحسینی نه قائم مقام بلکه فرمانده واقعی لشکرشان افتخار میکنند.

* من حقم را ادا کردم
فرمانده نیروی سپاه قدس سپاه پاسداران افزود: کرمانیها همچنین به شهیدانی مانند فرخی افتخار میکنند که زمانی خون از

بدنش جاری شد، در قایق ایستاد و رو به من کرد و در حالی که نصف بدنش از خون قرمز بود فریاد زد «من حقم را ادا کردم».
وی با اشاره به اینکه در کرمان دو خصیصه مشهور است و یک خصیصه مجهول مانده است، گفت: کرمانیها در افتادگی،

محجوب بودن و کریم بودن زبانزد هستند اما به سلحشوری کرمانیها کمتر پرداخته شده است.
سردار سرلشکر سلیمانی با اشاره به جنایات صدام افزود: صدام طمع کرد و لشکر ساماندهی کرد و به کشور ما حمله کرد.
وی گفت: اما مهم این است در تاریخ، مردم هر سرزمین چه نقشی داشتند که در جایگاه خودش قابل اندازه گیری است.

فرمانده لشکر۴۱ ثارالله در دوران دفاع مقدس اضافه کرد: استان کرمان زمان جنگ در سال ۱۳۶۷ حدود یک میلیون و ۶۰۰ هزار
نفر جمعیت داشت که۶۰۰ هزار نفر از آنها قابلیت حضور در جنگ را داشتند.

وی گفت: از این جمعیت۱۲۰ هزار نفر وارد جنگ شدند و از این جمع حدود ۲۶ هزار نفر ایثارگر هستند.
سردار سرلشکر سلیمانی تاکید کرد: این عدد ارزشمند و قابل توجهی است و یک نمونه بارز بالندگی از نمایش یک ملت در یک

جغرافیایی مانند کرمان است که در فاصله هزار کیلومتری از حادثه قرار داشت.
وی ادامه داد: من یادم هست در گیلان غرب بودیم که کاروانهایی از جیرفت آمده بودند و آنقدر مرکبات آوردند که خرمنهای
بزرگی از میوه ایجاد شده بود. از مناطق محروم به جبهه کمک ارسال میشد. از منطقه محروم زابل که واقعا خودش مرکز

محرومیت است کاروانهایی به سمت جبهه میآمد که آدم متحیر میشد. جبهه را اداره میکردند.
فرمانده سپاه قدس گفت: در خانه یکی از علمای کرمان نوجوانی کم سن و سال بود، فرمانده گردان به امام جمعه گفت فرزند

شما به درد جبهه میخورد و آن امام جمعه گفتند سنش پایین است، ولی چون تو گفتی اجازه میدهم.
سردار سرلشکر سلیمانی اضافه کرد: جامعهای که ایثار در آن حاکم شود یک جامعه پیروز و سربلند است و این جامعه هرگز
شکست نمیخورد و در هیچ حصار و تهدید و در هر تهاجمی شکست نمیخورد و آن چیزی که فکر تهاجم را در ذهن دشمنان ما

محو کرد همین ایثارگری بود.
* اداره جنگ توسط مردم

از را  این جنگ  که  بود  مردم  توسط  منهای بخشهای تخصصی  عمومی جنگ  اداره  درصد  از۹۰  بیش  تقریبا  گفت:  وی 
استثناییترین جنگهای دنیا قرار داد.

فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی ادامه داد: کرمانیها در آن دوران خودشان اداره جنگ را بر عهده گرفتند که
کم نظیر است و مانند ندارد.

وی گفت: هرگز نمیتوانیم این حرکت عظیم را فراموش کنیم.سردار سلیمانی گفت: در جنگ ما ۱۲ تا ۱۳ عملیات مهم داشتیم
و۳۰ تا۴۰ عملیات متفاوت که پنج عملیات از آنها پایان بخش تهاجم و اشغال در خاک ما بودند.وی افزود: اینها عملیات

سرنوشتساز بودند و بر همه اراضی اشغالی ما پایان دادند.
فرمانده نیروی قدس سپاه پاسداران گفت: استانهای کرمان، سیستان و بلوچستان و هرمزگان سهم بزرگ و سرنوشت سازی را

در یک شمشیر به نام ثارالله در این عملیات داشتند.
سردار سرلشکرسلیمانی اظهار داشت: ما افتخار میکنیم شهسواری مال ما بود. شهسواری که با دستهای بسته در محاصره
دشمن فریاد زد مرگ بر صدام ضد اسلام. این خیلی ارزش دارد و قابل قیمت گذاری نیست. ما افتخار میکنیم میرحسینی مال
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ما بود. انسانی که به تنهایی یک لشکر بود. وقتی در تنگنای جنگ در طول این خط جنگی که بعضی وقتها جنازهها و
مجروحین و زندهها آنقدر در هم تنیده بود و قابل تفکیک نبود، وقتی صدای میر حسینی شنیده میشد مثل این بود که یک
لشکر وارد میشد. افتخار میکنیم که حسین عالی مال ماست. او نوجوان بود. ما افتخار میکنیم که علی حاجبی مال ماست.
جلوه زیبای ارزشمندی که در خلوص بی همتا بود. ما افتخار میکنیم که مغفوری امروز قبرش امامزاده شهر ماست، مال ماست و
در هیچ شبی نافله شب او قطع نمیشد. ما افتخار میکنیم به مغفوری که در حفظ بیتالمال موقع وضع حمل همسرش برای
انتقال او از موتورسیکلت سپاه استفاده نکرد. افتخار میکنیم که حسین یوسف الهی مال ماست. او که عارف بود و مدعی شد
حضرت فاطمه پیروزی والفجر ۸ را به او بشارت داده بود. ما افتخار میکنیم که مشایخی مال ماست و در شب خوف کربلای ۵
گفت چراغها را روشن کنید تا در روشنایی حرف بزنم. گفت برادران اگر من خواستم عقب نشینی کنم من را با تیر بزنید. ما
افتخار میکنیم حاج علی محمدی مال ماست. ما افتخار میکنیم جمع عظیمی از آن ۲۳ نفری که دشمن را به سخره گرفتند مال
ما بودند. ما افتخار میکنیم به عظیمی. آن عارفی که دعای او دلها را میسوزاند. ما افتخار میکنیم که شیخ عباس شیرازی

شهید ماست.
وی ادامه داد: ما افتخارات بزرگی داریم و افتخار میکنیم به جوانانی که عمر خودشان را در انتظار و در کمین رسیدن به محبوب
گذر کردند. مثل بادپا، الله دادی و جمالی که پس از ۲۵ سال خود را به قافله شهدا رساندند. ما افتخار میکنیم به بیبی سکینه
که جز یک فرزند هیچ قومی نداشت و ندارد. او مادر شهید ماست. ما افتخار میکنیم عباس ماریچی مال ماست که پدر او از فقر
فرار کرد. ما افتخار میکنیم پیرمرد ۷۰ ساله شمسالدینی غواص لشکر ماست. ما افتخار میکنیم به مادران شهید. اینها افتخارات
شهر ماست. افتخارات ابدی کرمان ماست. ما افتخار میکنیم به تاجیک که او از روی پل کانال ماهیگیری در حال عبور بود و از
یک فاصله هزار متری از گردان سیصد نفری صد نفر شهید شدند و او کمر خم نکرد و ایستاده میدوید و خود را به طرف دیگر

کانال رساند.
سردار سرلشکر سلیمانی گفت: ما افتخار میکنیم باهنر مال ماست. ما افتخار میکنیم به افتخارات بزرگی که باید نام برده شود تا
مردم بدانند. ما افتخار میکنیم به آن جوانی که از لانه جاسوسی بالا رفت.  وی تأکید کرد: اینها همه افتخارات ابدی و همیشگی

کرمان است.
فرمانده دفاع مقدس گفت: من به عنوان یک کرمانی که افتخار چنین نسبی را دارم و زادگاهم کرمان است به همه خیرمقدم

میگویم.
سردار سرلشکر سلیمانی افزود: از همه عوامل دست اندرکار بویژه استاندار عزیز و ایثارگر که شهید زنده است به خاطر همه

زحماتشان و برادر عزیزمان یاسر سلیمانی تقدیر میکنم.
* دلنوشتهای از دختر

یک شهید
دختر شهید حسین بادپا شامگاه چهارشنبه در همایش ایثارگران با حضور حاج قاسم سلیمانی، استاندار کرمان و جمعی از
مسئولان در جشنواره هفته فرهنگی اقتصادی کرمان در تهران دلنوشتهای را برای پدرش خواند که اشک همه حاضران را جاری

کرد.
نامه دختر شهید اینگونه شروع شد: شاعری جایی نوشته بود: عقل پرسید که دشوارتر از مردن چیست، عشق فرمود که فراق از

همه دشوارتر است؛ بگذشت در فراق تو شبهای بی شمار هرشب به این امید که فردا ببینمت.
بابای من

مرد بالابلند دیروز و هزار تکه امروزم، هرگز تصور نمیکردم روزی بیاید که ثانیهها برایم سالی بگذرد از غم فراقت، روزی بیاید که
لبخندت را گم کنم بین خطوط مبهم روزگار، روزگاری که هیچ وقت بی تو بودن را در آن نمیدیدم.

بابا همیشه دعایت این بود که پیوند بخوری به دوستان رفتهات و بشوی یکی از همان سنگهای مشکی گلزار شهدا، دست به
کار شدی و مریدگونه مرادت سردار سلیمانی را راضی کردی تا بتوانی از تعریفهایی به اسم مرز بگذری و در کنار حریم بزرگ

بانوی قصه عاشورا به پاسبانی بپردازی.
بابای خوبم

تو مشق عشق را از سنگرهای تف دیده اهواز شروع کرده بودی و در آبهای خروشان الوند به اوج رسانده بودی؛ رفقایت که
آسمانی میشدند شوقت برای رهایی بیشتر میشد غافل از اینکه اذن رفتن شما در دستهای با کفایت عمه سادات بود و
خونت میبایست بشود سنگفرش حرم بانوی ستم کشیدهای که مادر من و همه زنان مؤمنه سرزمینم حاضرند سرهای شریک

زندگیشان را هدیه کنند تا خللی به آستانه شان وارد نشود.
بابای خوبم

ما حاضریم شبهای تنهاییمان را زیر سقف پرغبارشهر تا صبح ستاره بشماریم و نبود تو را به هر زجری که باشد تحمل کنیم،
ولی مقابل نگاههای عمه سادات و دختر سه ساله ارباب بی کفنمان شرمگین نباشیم.

بابای خوبم
بود، بیقراریهایم  تو شروع فصل  پایان  انگار  و  برادرهایم صبورتر شدند  کربلا  امالمصائب  پای  به  فدایی شدنت  از  بعد 
بیقراریهایی از جنس رفتن و ماندن و مانند تو قربانی آستان دوست شدن، بعد از تو هر روز مادرم صبر را در کلاس تقوایش
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مشق میکند و غصه ندیدن لبخندت را میزد در کاسه تحملش.
هر روز به ما یادآور میشد که ولایت باید خط قرمزمان باشد تا مانند تو فدایی علمدار چفیه به دوشمان شویم؛ فدایی رهبری که

در دیدارشان اینگونه برایمان دعا کردند که انشاءالله عاقبت بخیر شوید و چه عاقبتی بهتر از شهادت درست مثل شما.
بابای مهربانم

دلم این روزها وقتی بهانه گیرت بشود با ترنم (و ما رایت الا جمیلا)آرام میشود ولی بهانههایش را میریزد توی کلمات این شعر
و آتشم میزند آنجا که میگوید، ای پیش پرواز کبوترهای زخمی، بابای مفقود الاثر، بابای زخمی برگرد تنهایی بغل بابای من

باش و یا یک بغل بابا بیا و جای من باش.
شاید هم تو شرمنده یک مشت خاکی جاماندهای در ماجرای بی پلاکی

عیبی ندارد خاک هم باشی قبول است یک چفیه و یک ساک هم باشی قبول است
و اما در آخر حرفهای گفته ونگفته ام درد دلی سخت قلبم را میفشارد که جایی گوشه دیوان حافظ نوشته بود

یوسف گم گشته بازآید به کنعان غم مخور کلبه احزان شود روزی گلستان غم مخور
و امید است که تو برگردی و کلبه احزان ما را منور کنی

بابای خوبم
بابای مهربانم

دعایمان کن، مثل همیشه.
شهید بادپا، جانباز ۷۰ درصد و از رزمندگان و فرماندهان دوران دفاع مقدس و یکی دیگر از غیورمردان دیار کریمان بود که در
روزهای آغازین ماه رجب در دفاع از حریم حضرت زینب(س) به همراه همرزم خود شهیدهادی کجباف ظهر دوشنبه ششم
اردیبهشت امسال در عملیاتی که در منطقه بصری الحریر استان درعا در سوریه انجام شد، توسط تکفیریها به درجه رفیع

شهادت نایل آمد.
شهید حسین بادپا از افراد بسیار زحمتکش و مخلص لشکر ۴۱ ثارالله بود که بیش از چهار سال در دوران دفاع مقدس به عنوان
مسئول محور شناسایی و در مقاطعی نیز فرمانده گروهان و معاون گردان در جبهههای نبرد حق علیه باطل مشغول فعالیت بود.
با وجود اینکه سردار بادپا در دوران دفاع مقدس یک چشم خود را از دست داد ولی در ماموریتهای جنوب شرق لشکر ۴۱

ثارالله در مبارزه با عناصر ضد انقلاب و اشرار در سال ۷۰ پیشتاز بود.
* سربلندی ایران

 سردار حسنی سعدی مدیرکل بنیاد شهید و امور ایثارگران کرمان هم گفت: درود میفرستیم به شهدایی که سربلندی ما مرهون
خون آن عزیزان است. شهدایی که تنها۱۰ نفر از آنها چند روز پیش کرمان را مثل باران رحمت معطر و با طراوت کردند و فضای

استان کرمان را دیدنی کرد.
وی افزود: سلام به فرزندان شهید حسین شیخ شعاعی که گفت بعد از ۲۹ سال استخوانهای بابام را در آغوش گرفتم و برای

اولین بار حس کردم در آغوش پدرم قرار گرفتم.
حسنی سعدی اضافه کرد:۱۲۸۴ آزاده سهم کرمان است و ۳ نفر از ۱۵ اسیرقطع نخاع کرمانی بودند. مدیرکل بنیاد شهید و امور
ایثارگران کرمان ادامه داد: سلام بر آن مادر شهیدی که تنها فرزند ذکورش را تقدیم کرده و خبر شهادتش را به پدر و شوهرش
داده است. در مقابل این افراد انسان سر تعظیم فرود میآورد و احساس کوچکی میکند. هرچه داریم از دعای خیر والدین شهدا

است.
سردار حسنی سعدی صحبتهایش را با سلامهای دیگری به پایان برد و گفت: انسان به شهدا افتخار میکند. وقتی همه این

دارایی معنوی را جلویمان میگذاریم احساس میکنیم همه ثروتهای دنیا را داریم.
* فصل ایثارگری

رزم حسینی استاندار کرمان هم دراین نشست افزود: هفته فرهنگی و اقتصادی کرمان در پایتخت که به مدت یک هفته در حال
برگزاری است تقریباً در همه موضوعاتی که میتوانست کرمان را به ایران معرفی کند، این کار را انجام داده است.  وی افزود:

فصلی از تاریخ معاصر ایران مربوط به ایثارگران عزیز ماست. همه افتخار این کشور مربوط به ایثارگران عزیز و شهدا است.
استاندار کرمان اضافه کرد: امسال سال همدلی و همزبانی است. در استان کرمان به یمن شهدا و نجابت مردم کرمان، همدلی و
همزبانی بسیار خوب در حال اجرا است. رزم حسینی گفت: حضور یک هفتهای همه فعالان اقتصادی و فرهنگی در تهران بیان

کننده اجرای همدلی و همزبانی است.
* تحویل ۴۰۰۰ پروژه

نیمه تمام
استاندار کرمان با اشاره به اینکه استان کرمان را با ۴۰۰۰ پروژه نیمه تمام تحویل گرفتم گفت: سال گذشته ۲۴ درصد پروژههای

نیمه تمام استان با هزینهای قریب به۶۰۰ میلیارد تومان تکمیل شد.
علیرضا رزم حسینی شامگاه پنجشنبه در همایش فرصتهای سرمایه گذاری جشنواره هفته فرهنگی اقتصادی کرمان که در برج
میلاد تهران برگزار شد، تاکید کرد: تا زمانی که تامین مالی پروژهها صورت نگیرد هیچ کلنگ ساختی بر زمین زده نمیشود ضمن
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آنکه اولویت نیز با پروژههای نیمه تمام استان است.وی اضافه کرد: در کارگروه فرصتهای سرمایه گذاری، توانستیم طرحهای
موجود برای سرمایه گذاری را شناسایی کنیم و فقط زمانی این طرحها را اجرایی خواهیم کرد که تامین مالی شوند.

استاندار کرمان از بروکراسی نحس اداری به عنوان یکی از چالشهای در مسیر توسعه استان یاد کرد و گفت: بروکراسی دولتی
یکی از دلایل فرار سرمایهگذاری در کشور و در حوزه استانی نیز، نداشتن اختیارات متناسب با مسئولیتها موجب کندی در روند

توسعه استان شده است.
وی اضافه کرد: تا زمانی که این بروکراسی در بدنه دولت وجود داشته باشد نباید انتظار حضور سرمایهگذار را داشت، زیرا گاهی

چند ماه در وزارتخانه طرحی منتظر صدور مجوز است و بروکراسی پیر و مزمن دولتی نمیگذارد طرح اجرایی شود.
رزم حسینی گفت: متأسفانه همه نقش استانداران را صرفا هماهنگ کننده میدانند در حالی که استاندار و فرماندار باید در

راستای توسعه استان و شهرستان گام بردارند و لوازم توسعه باید در اختیارات استانداران و فرمانداران قرار گیرد.
وی با اشاره به اینکه در جهان امروز استان به روش۴۰ و ۵۰ سال پیش اداره میشود گفت: همه افرادی که بعد انقلاب به استان

آمدهاند خدمت کردند، اما ۲۵ سال پیش استانداران خیلی اختیارات داشتند ولی امروز این اختیارات بسیار کاهش یافته است.
نماینده عالی دولت تدبیر و امید در استان کرمان اضافه کرد: قوانین مزاحم در مسیر توسعه نیز یکی دیگر از مشکلات همه

سرمایهگذاران است که با ارسال۵۲ مورد از قوانین مزاحم به دولت، به دنبال رفع موانع سرمایهگذاری در حد وسیع هستیم.
وی با تاکید براینکه در فضای درگیری نمیتوان کار توسعهای انجام داد افزود: باید یک فضای همدلی و همراهی باشد تا همه

ارکان حکومت در راستای توسعه استان عمل کنند.
رزم حسینی گفت: ماموریت امروز استانداران و فرمانداران محدود کردن فقر است و ما هم به دنبال اقتصادی هستیم که بتوانیم

خلق ثروت و تامین منابع مالی کنیم ضمن آنکه اختیارات لازم را برای توسعه استان داشته باشیم.
وی افزود: امید است طرحی که توسط کرمان پیش بینی شده و موافقت وزیر کشور و امضای شش وزیر دیگر را نیز به همراه
دارد، به تصویب برسد و بتوانیم دولتی کوچک مبتنی بر اقتصاد مقاومتی ایجاد کنیم و مقررات و قوانین زائد و نداشتن اختیارات

متناسب با مسئولیتها را رفع کرده و مسیر توسعه را در استان کرمان هموار سازیم.
استاندار کرمان با تاکید بر اینکه به جای آنکه کشور را توسعه دهیم، دولت را توسعه دادهایم یادآور شد: یکی از دغدغههای
دولت تدبیر و امید، ایجاد اشتغال برای جوانان است و به دنبال آن هستیم که بتوانیم دبیرخانه دائمی جشنواره فرهنگی
اقتصادی استان را راه اندازی کنیم تا بتوان این جشنواره را در دیگر کلانشهرهای کشور نیز برگزار کرد.وی با اشاره به اینکه از۷۵۰
میلیون دلار طرح پتروشیمی فجر کرمان،۲۰۰ میلیون دلار توسط بانک پاسارگاد تامین مالی شده است اعلام کرد: عملیات اجرایی

پتروشیمی کرمان در هفته دولت کلنگ زنی خواهد شد ضمن آنکه فاز به فاز برای تامین مالی این طرح جلو خواهیم رفت.
* حماسه کرمانیها دیدنی است

حجتالاسلام والمسلمین امرودی معاون فرهنگی اجتماعی شهردار تهران که به نیابت از قالیباف شهردار تهران به همایش دفاع
مقدس، شهدا و ایثارگران آمده بود، گفت: آقای قالیباف میخواستند بیایند اما بدلیل گردهمایی مدیران در مشهد بودند ولی به
من گفتند که به نیابت از ایشان در این همایش حضور پیدا کنم،چرا که رشادت کرمانیها گفتنی و شنیدنی نیست، بلکه دیدنی

است.
وی افزود: هفته فرهنگی کرمان از جمعه در حال برگزاری است و از طرف شهرداری تهران از عزیزان برگزارکننده تشکر میکنم.
امرودی با اشاره به اثرات جشنواره کرمان گفت: چهرههایی که از جناحهای مختلف بودند در این جشنواره در کنار نام استان کنار
هم نشستند که بسیار خوب است و به همه دنیا ما ثابت میکنیم که اگر کشور ما از هر نژادی دارد همه اینها تحت یک لوای
ولایت قرار دارند.  وی اظهار داشت: مقام معظم رهبری گفتند نام شهدا را حفظ کرده و از آنان یاد کنیم. اگر امروز حاج قاسم وارد
این مجلس میشود و تجلیل میشود، اگر امروز نام ایران در دنیا بلند است همه اینها مرهون شهدا است. امروز اگر اتفاقی

میافتد کسی کاری نکرده و همه کارها را شهدا کرده اند.
 معاون اجتماعی و فرهنگی شهردار تهران با اشاره به دفاع مقدس افزود: یادمان نرود بهترین تمدن و قاعده زندگی را ما ۸ سال
تجربه کردیم. جایی که ریا نبود. جایی که دین بود و اسلام بود. امرودی در پایان گفت: امیدواریم تهرانیها و پایتخت نشینها

با عظمت کرمان آشنا شوند و به قول دکتر قالیباف حماسه کرمانیها شنیدنی نیست، دیدنی است.
* شهدا، نعمت جاودان الهی

سازان، ایثارگران، حماسه  در جمع شریف  که  مفتخرم  گفت:  دادگستری هم  وزیر  پورمحمدی  والمسلمین  حجتالاسلام 
تاریخآفرینان جاودان جمهوری اسلامی حضور پیدا کردم.

وی افزود: موجب مباهات است در جامعهای زندگی میکنیم با عطر شهادت، فرهنگ مقاومت و پایداری و جای جای ایران مملو
از این مشعلهای فروزان است.پورمحمدی اضافه کرد: شهدا نعمتهای جاودان الهی برای سرزمین ما هستند و کرمان عزیز ما
هم مملو از این نعمتهای الهی است. کرمان در تاریخ انقلاب نقش آفرین و پناهگاه انقلابیون بوده. تربیت کننده پیشگامان و
پیشتازان انقلاب بوده است. وزیر دادگستری اظهار داشت: خداوند میفرماید یک جامعه برای ماندگاری دو نیاز را باید تامین
کند. اول نسبت به گذشته اش هیچ ناراحتی و دغدغه نداشته باشد و دوم از آینده خود بیم نداشته باشد. این دو ویژگی از
استقامت، جهاد و شهادت بدست میآید. پورمحمدی ادامه داد: امروز جامعه ما سرشار از پیام بلند ایثار و شهادت است. اگر

انقلاب اسلامی استوار است بدلیل این فضای مملو از عطر استقامت در راه خداست.
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وی اضافه کرد: ملت ما از هیچ تهدیدی نمیترسد. چیزی را در گذشته از دست نداده است و هرچه در این راه سرمایه کرده برای
آینده است. پور محمدی اظهار داشت: خوشبختانه این جریان زلال فرهنگ ایثار و شهادت همچنان استمرار دارد. امروز حاج
قاسم سلیمانی پیام ایثار و جهاد و مقاومت و دریای عظمت است که در جای جای دنیا و در منطقه پرآشوب ما جاریست و شهدا

و ایثارگران ادامه این فرهنگ و تفکر و تمدن برای زمان ما هستند.
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